



Dear parents,

As we approach the end of the academic year 2023-2024 , we would like to inform you that registration for the new year 2024-2025 will be open from 15<sup>st</sup> March 2024

We would like to inform you that our current students have the priority to reserve the available seats.

Kindly note, that in case you have any siblings for new registration , contact the administration as soon as possible .

**Moreover, to retain the current discount , registration should be completed by April ,30,2024 otherwise priority will be given to new registrations .**

**Registration fees:**

Current Students	<b>4000 SR will be deducted from 2024/2025 tuition fees</b>
New Students	<b>5500</b>
Kg students	<b>1<sup>st</sup> semester full payment</b>

Your cooperation in adhering to the mentioned dates, will help the administration to prepare for the next academic year .

The school administration reserves the right NOT to register any current student beyond **30, April, 2024** in case places are not available



## السادة أولياء الأمور الكرام...،،،

نود إعلامكم ببدء التسجيل للعام الدراسي القادم 2025/2024 والذي يبدأ من تاريخ 2024/03/15 ويسرنا أن نبلغكم بأن لدى طلابنا الحاليين الأولوية في حجز المقاعد وفي حال رغبتكم بتسجيل أخوه /أخوات لأبنائكم بالمدرسة الإسراع بمراجعة الإدارة .

**سيتم الاحتفاظ بالخصم الممنوح لكم في حال سارتم بحجز المقعد قبل 2024/4/30**

أو ستضطر الإدارة أسفة لإلغاء الخصم ومنح الأولوية لتسجيل التلاميذ الجدد.  
رسوم حجز المقعد:

الطلاب الحاليين	4000 ريال سعودي يتم خصمها من رسوم العام الجديد 2024 / 2025
الطلاب الجدد	5500 ريال سعودي
طلاب الروضات	دفع رسوم الفصل الدراسي الأول كاملا للعام الجديد 2025/2024

نأمل تعاونكم بالالتزام بالتواريخ المذكورة كي يتسنى للمدرسة التجهيز للعام القادم .  
ملاحظة: تحتفظ المدرسة الحق بقبول أو عدم قبول تسجيل التلاميذ بعد 2024/4/30 تبعاً لتوفر الأماكن الشاغرة.

شاكرين لكم حسن تعاونكم،،،،

إدارة المدرسة